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Emne: Opfølgning på mødet i Transport-, Bygnings- og Boligudvalget. 

  

Kære Karsten og Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 

  

Tak for spørgsmålene til jeres møde i mandags hvoraf jeg gerne vil følge op på et af jeres spørgsmål 
som jeg husker det. 

Karsten Hønge spurgte hvorfor jeg troede at man ville asfaltere og belyse en eventuelt sti på tværs 
af Strandengen på Amager Fælled hvortil jeg kun kunne svare at det indgik i nogle tidligere planer 
hvor man ville lave 3 stier på tværs af hele Amager Fælled. Man har lavet den ene i nord men vi kan 
ikke vide det i Amager Fælleds Venner. 

Nu kan vi så læse i Bryggebladet at forvaltningen i Københavns Kommune netop arbejder med en 
sådan plan hvilket illustrere min pointe overfor. 

Jeg håber I har tid  til at se artiklen som er vedhæftet men kan også læses 
på https://www.bryggebladet.dk/udgivelser/seneste/ 

  

Med venlig hilsen 

  

Steffen Rasmussen 

Talsmand for Amager Fælleds Venner 
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